

23rd February 2026

23 فبراير 2026

Sub: Resolutions of Board Meeting

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of OQ Exploration and Production S.A.O.G. "Company" met today, 23rd February 2026, to discuss various agenda items and during the meeting, several decisions were made. Below are the key resolutions:

اجتمع مجلس إدارة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع "الشركة" اليوم، 23 فبراير 2026، لمناقشة عدة بنود خلال جدول أعماله، وخلال الاجتماع تم اتخاذ عدة قرارات. وفيما يلي، نوضح القرارات الرئيسية:

1. Approval of Financial Statements:

1. اعتماد القوائم المالية:

- The Board of Directors had approved the Financial Statements for the Company for the financial year ended 31st December 2025 which will be made available on our website and in MSX.

- اعتمد مجلس الإدارة القوائم المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وسوف يتم إدراج البيانات المالية المدققة على صفحتنا وفي بورصة مسقط.

2. Proposal of Cash Dividend Distribution to the AGM:

2. اقتراح الموافقة على توزيع أرباح نقدية وعرضها للجمعية العامة السنوية:

- The Board of Directors had proposed the distribution of 7.23 Baiza per share as cash dividend for Q4 of the Financial Year ended 31st December 2025 and to present the same for the shareholders' approval at the upcoming Annual General Meeting (AGM).

- اقترح مجلس الإدارة الموافقة على توزيع 7.23 بييسه للسهم الواحد كأرباح نقدية عن الربع الأخير من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وعرض المقترح لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية القادمة.

- The Board of Directors has proposed delegating the authority to the Board of Directors for declaring the cash dividend for Q1 2026 with the cut-off date being 24th May 2026 and to present the same for the shareholders' approval at the upcoming AGM.

- اقترح تفويض مجلس الإدارة بالموافقة على توزيع أرباح نقدية للربع الأول من السنة المالية 2026 على أن يكون تاريخ الاستحقاق في 24 مايو 2026 وعرض المقترح لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية القادمة.

3. Approval of AGM Agenda and Date

3. اعتماد جدول أعمال الجمعية السنوية العادية وموعد الإنعقاد:

- The Board of Directors has approved the AGM agenda and date which will be held on 12th March 2026 via the electronic platform of Muscat Clearing and Depository Company.

- اعتمد مجلس الإدارة جدول أعمال الجمعية العادية السنوية والمزمع عقدها بتاريخ 12 مارس 2026 عبر المنصة الإلكترونية التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

4. Dividend Distribution Policy Statement

4. بيان سياسة توزيع الأرباح

- The Board of Directors has approved the Dividend Distribution Policy Statement for the Financial Year ending on 31st December 2026 which is consistent with what was stipulated in the Prospectus. The announced Dividend Distribution Policy Statement aims to establish a clear framework governing the mechanism for the announcement, recommendation, and payment of dividends, in compliance with the requirements of the Financial Services Authority.
- اعتمد مجلس الإدارة بيان سياسة توزيع الأرباح للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026 والتي تتوافق مع تلك التي وردت في نشرة الإصدار. وتهدف سياسة توزيع الأرباح المعلنه إلى إرساء إطار عمل واضح يحكم آلية الإعلان عن توزيعات الأرباح والتوصية بها وصرفها وذلك وبما يتوافق مع متطلبات هيئة الخدمات المالية.

Best Regards,

Jaber Al Noumani
Chief Finance Officer

أطيب التحيات

جابر النعماني
الرئيس التنفيذي للمالية

